
Zápis ze schůze Kolejní rady 

Vážení ubytovaní a další čtenáři, dne 19.3.2025 se konala schůze Kolejní rady (dále jen „KR“) (přítomní 

v plném počtu) s ředitelem Správy účelových zařízení (dále jen „SÚZ“), panem Ing. Stanislavem 

Starým, vedoucím Provozního odboru, panem Jaromírem Příhodou a vedoucí koleje Volha, paní Evou 

Bartušovou a vedoucí koleje Sázava, paní Evou Kalinovou. Bylo probráno několik témat a návrhů, 

jejichž obsah je shrnut v následujících bodech. 

Obecné: 

• Ve spolupráci s výpočetním centrem je momentálně vypracovávám systém pro nabíjení peněz 

na ISIC karty k tisku přes platební brány. V tuto chvíli se čeká na aktualizaci systému, nicméně 

během první půlky roku by se snad systém mohl uvést alespoň do testovací fáze. SÚZ tento 

projekt považuje za přínosný a z toho důvodu ho spolufinancuje. 

• Na automaty s občerstvením v halách kolejí je domluvena instalace terminálů na platební 

karty. V současnosti byly tímto systémem vybaveny již téměř všechny automaty na koleji 

Volha, provozovatel bude požádán o uspíšení instalace také na automaty na Sázavě. 

• Připomínáme, že se blíží období podávání žádostí o ubytování na kolejích pro příští 

akademický rok a také rezervací stávajících lůžek. Doporučujeme si termíny hlídat a zároveň je 

v té době připomeneme také na sociálních sítích (Facebook skupiny kolejí). 

• Rádi bychom informovali také o tradičním studentském festivalu Jižák LIVE, který se bude 

konat 29.4. v areálu kolejí. 

Volha: 

• Proběhlo plošné čištění sítěk vzduchotechniky. Zároveň byla také domluvena inspekce 

specializovanou firmou pomocí kamerových systémů a dle výsledků pak bude naplánováno 

vhodné celkové čištění. 

• Klubovna na půdě Volhy je již naprojektována, brzy bude zahájena rekonstrukce. Rezervační 

systém půjčování bude ještě dojednán. 

• Z důvodů relativního nedostatku vhodných studijních prostor na kolejích budou na Volze 

v budoucnu přidány další 2 studovny v prostorech bývalých prádelen. 

• V budoucnu se plánuje plošné malování pokojů na Volze. Půjde o komplexní opravy spojené 

se škrábáním omítky atd. Po konverzaci bylo prozatím naplánováno malování cca 2-3 buněk 

zároveň, přičemž ubytovaní daných pokojů budou mít možnost si na toto období přestěhovat 

věci do vyhrazených náhradních buněk a pobývat v nich. 

Sázava: 

• Postupná rekonstrukce chodeb nadále úspěšně pokračuje.  

• Je plánována postupná plošná výměna vestavěných skříní na ještě nezrekonstruovaných 

buňkách (cca 88 skříní). Zároveň bude probíhat také výměna asi 120 postelí (převážně 

v oblastech Téček chodeb). 

• Studovna na Sázavě bude do zkouškového období opět dostupná a zároveň se uvažuje o jejím 

dovybavení. (Máte-li nějaké návrhy, uvítáme je na emailu GrpKolejniRada@vscht.cz) 

• S vedením kolejí uvažujeme o možnosti zpřístupnit konferenční centrum na Sázavě jako 

studijní prostor. 
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• Fitko – po upozornění od uživatelů, resp. uživatelek jsme apelovali na zpřístupnění dámských 

šaten. Šatny by měly být v provozu jako doposud, klíče budou dostupné u vrátných. 

 

Za Kolejní radu 

Bára Frýdlová 

Šimon Jáchym Kotalík 

Jakub Spurný 


